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Z A P I S N I K 

 
8. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 16.11.2023, ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan 
Podpredsednika: Miha Habjan, Martin Šolar in Roman Ponebšek  
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Aleš Drekonja, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo 
Zubin in Jakob Zupanc 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Andreja Senica (MDO PD Koroške), Valentin Rezar (MDO PD 
Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe 
(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Jože Prah (MDO PD Zasavja), 
Štefan Kozak (MDO PD Pomurja) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Uroš Zagoričnik (Komisija za 
planinske poti), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe), Atila Armentano (Komisija za turno 
kolesarstvo) 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Barbara Gradič Oset 
(poslovna sekretarka PZS) in Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar  

 
Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (podpredsednik), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Oto Žan (Komisija za alpinizem), Matej Kocbek (Vodniška komisija), Ana Skledar (Mladinska 
komisija), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske narave), Mirko Jeršič (Gospodarska 
komisija) in Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 

 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 21 
članov z glasovalno pravico, to je 87,5 %. Jože Rovan je predstavil predlagan dnevni red.   

 
SKLEP 1/16-11-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 8. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 7. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS  
4. Članarina PZS 2024 
5. Pravilnik o priznavanju kompetenc  
6. Članski popusti v kočah in soglasje načelniku in nadomestnim članom IO GK  
7. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2023  
8. Informacija o izvajanju pogodbe z MGTŠ o sofinanciranju planinski poti  
9. Vloge društev za članstvo v PZS  
10. Dan slovenskih planincev  
11. Spremembe v Katastru planinskih poti  
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12. Informacija o delovanju komisij PZS 
13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
14. Razno  

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 7. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo bistvenih pripomb. Razprave ni bilo. 

 
SKLEP 2/16-11-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 7. seje upravnega odbora, z dne 28.9. 
2023. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
IGOR OPREŠNIK: Ob pregledu aktivnosti od pretekle seje ga je zanimalo, kako je bilo s projektom 
Slovenija planinari, kdo je bil izbran, kdaj bodo sredstva nakazana. Damjan Omerzu je dodal, da je 
Slovenija planinari celoletni projekt, zato ni bil posebej izpostavljen. Dodal je, da je bila glavnina 
stroškov povrnjenih. Projekt je zaključen.  Oprešnik je prosil, da bi do naslednje seje pripravili več o 
samem projektu, nakazilih. Omerzu se je strinjal, da bo na januarski seji podana celovita informacija o 
projektu. 

 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 
 

➢ Objavljen je razpis usposabljanj VK 2024 
➢ Usposabljanje TKV 
➢ Dodatno usposabljanje za markaciste 
➢ Usposabljanje Planinstvo za invalide 
➢ Srečanje Evropopotnikov 2023 v Posavju 
➢ Festival alpinizma v Ospu 
➢ Alpinistična odprava Kamet, Mukut Parbat 2023 
➢ Planinsko društvo Kamnik - 130 let 
➢ Aktivnosti na Slovenski turnokolesarski poti 
➢ DP športno plezanje, Škofja Loka 
➢ Spodbuda za razvoj hitrostnega plezanja - razpis brezplačnega izobraževalnega kampusa 
➢ V Slovenski Bistrici odprli največji plezalni center v Sloveniji 
➢ Potrjena organizacija tekme SP Koper 2024 
➢ Dodatne kvalifikacije za OI v Lavalu  
➢ Zbor gospodarjev, GK PZS 
➢ Zbor MK 
➢ Priznanje Mladina in Gore: Irena Kumer (PD Dobroblje Braslovče), Milan Polavder (PD 

Zabukovica), OŠ in vrtec Polzela  
➢ Orientacijsko tekmovanje na Balkanu (PD Šoštanj in PD Poljčane) 
➢ Dijaški planinski tabor Bavšica 2023 
➢ Promocijska tura Karnijske Alpe – Vodnik po Karnijskih Alpah – Vlado Habjan in Irena Mušič 

Habjan 
➢ Turnosmučanje – priročnik, Tone Golnar 
➢ Triglav je nas – Dušan Škodič 
➢ Predvajan dokumentarni film Vrh Julijcev: https://365.rtvslo.si/arhiv/napovedniki-tv-

oddaj/174995059  
➢ POVABILA: 
➢ Jesenski društveni posveti 
➢ Kranj, 21. november 2023 
➢ Maribor, 22. november 2023 

https://365.rtvslo.si/arhiv/napovedniki-tv-oddaj/174995059
https://365.rtvslo.si/arhiv/napovedniki-tv-oddaj/174995059
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➢ Novo mesto, 23. november 2023 
➢ Ajdovščina, 28. november 2023 
➢ Velenje, 29. november 2023 
➢ Ljubljana, 30. november 202 
➢ Podelitev najvišjih priznanj PZS, 2. december 2023, Ljubno ob Savinji 
➢ Brati Gore – Osrednja prireditev v sodelovanju z Alpsko konvencijo, 11. december, Knjižnica 

Kamnik 
➢ Slovenski knjižni sejem 

 

 
Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS 
 
TONE JESENKO (vodja Odbora za članstvo) je prisotne seznanil, da je bil razpis za najvišja priznanja  
objavljen junija 2023 na spletni strani PZS. V dogovorjenem roku je prišlo na PZS 36 predlogov in sicer 
21 za Spominsko plaketo in 15 za Svečano listino.  Pododbor za priznanja odbora za članstvo PZS 
obravnaval vse predloge. Za Spominsko plaketo je zavrnil dva predloga, Alojzijo Kos roj. 1945, PD 
Moravče (ni okrogla obletnica) in  Alojza Cerarja roj.1944, PD Moravče (ni okrogla obletnica). 
 
Pododbor je obravnaval tudi vse predloge za Svečano listino. Glede na omejitev podelitve števila 
priznanj Svečanih listin v skladu s 14.členom Pravilnika o priznanjih PZS je predlog za Svečano listino 
Silvestru Črepinšku iz PD Šempeter v Savinjski dolini soglasno odložil. Kandidat je preteklo leto (2022) 
prejel Spominsko plaketo. 
 
Prav tako, zaradi omejitve podelitve števila priznanj Svečanih listin in 20. člena Pravilnika o priznanjih 
PZS, ki pravi, da Odbor za članstvo PZS lahko po proučitvi predloga stopnjo priznanja z obrazložitvijo 
spremeni ali odkloni …, je tri predloge soglasno spremenil v Spominske plakete in sicer Marjana 
Epška, Rada Krpač in Dušana Gimpelj, vsi so iz PD Dravograda. Po spremembi so predlagani za 
Spominsko plaketo ob 70 letnici. 
 
Odbor za članstvo je na svoji 5. korespondenčni seji, ki se je zaključila 31. 10. 2023, na predlog 
Pododbora za priznanja sprejel predlog za najvišja priznanja PZS v letu 2023. Upravnemu odboru PZS 
predlaga, da podeli sledeče priznanja. 
 
SPOMINSKA PLAKETA 
 

65 let  

JOŽE ERJAVEC                                      PD BOČ Kostrivnica 

STANKA VOBIČ                                     PD FRAM 

SIMON OGRAJENŠEK                           PD POLZELA 

IVANA LESKOVAR                                  PD SLOVENSKA BISTRICA  

 

 
70 let  

BRANE ČESEN                                        PD KRIŽE 

JOŽEF DOBNIK                                       PD “BRICNIK” Muta 

MARJAN EPŠEK                                      PD DRAVOGRAD 

RADO KRPAČ                                           PD DRAVOGRAD 

DUŠAN GIMPELJ                                     PD DRAVOGRAD 

SILVESTER TAVČAR                                 PD CERKNO 

IVAN BOROVNIK                                     PD POLJČANE 
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FRANCI FORTUNA                                  PD GORENJA VAS 

ANTON ŽIŽMOND                                   PD VELENJE 

DANIJEL JELEN                                         PD ŽALEC 

STANE GOLOB PD REČICA OB SAVINJI 

 
75 LET  

MARJAN KOBAV                                       PD KAMNIK 

MARIJA PRALIJA                                       PD PTUJ 

SREČKO PUNGARTNIK                             PD MARIBOR MATICA 

BENJAMIN JUG                                         PD RUŠE 

MARJAN KURTALJ                                     PD KOČEVJE 

 
80 LET  

JOŽE KRAŠOVEC                                        PD KRIM 

 
85 LET  

IVO ARNIČ                                                  PD LJUBNO OB SAVINJI 

 
 
SKLEP 3/16-11-2023: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2023. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

MARJAN GROSMAN PD ZREČE 

Za dolgoletno delo v PD Zreče, predvsem za delo z mladimi in za velik prispevek k delovanju 
planinstva v občini Zreče. 

VIKTOR FURMAN PD GALICIJA 

Za dolgoletno vsestransko delo v planinski sekciji Galicija znotraj PD Žalec in pozneje v 
novoustanovljenem društvu PD Galicija. 

MIRKO TOVŠAK PD MISLINJA 

Za dolgoletno, vsestransko delo v PD Slovenj Gradec in PD Mislinja, MDO PD Koroške in v organih 
PZS. 

MARIJANA PANČUR PD GORJE 

Za dolgoletno predano delo v PD Gorje, predvsem na področju gospodarstva, varstva narave in 
dela z mladimi. 

ANTON PROGAR PD KRKA NOVO MESTO 

Za dolgoletno vsestransko delo v PD Krka Novo mesto in na širšem območju Dolenjske in Bele 
krajine. 

KATARINA FILIPIČ PD CERKNO 

Za dolgoletno, vsestransko predano delo v PD Cerkno, za delo z mladimi in prenašanje ljubezni do 
gora na mladi rod. 

ANTON PAULIČ PD DOL PRI HRASTNIKU 

Za dolgoletno delo v PD Dol pri Hrastniku, posebej za delo z mladimi in širjenje planinstva na 
širšem območju Zasavja. 

MARKO DAKSKOBLER PD PODBRDO 
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Za dolgoletno, vsestransko delo v PD Podbrdo in na širšem območju Baške grape. 

ALEŠ ARIH PD MARIBOR MATICA 

Za dolgoletno vsestransko delovanje v PD Maribor Matica, za delo z mladimi in za ohranjanje 
kulturne dediščine. 

MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ PD SEŽANA 

Za dolgoletno delo v PD Sežana, za delo z mladimi, za urejanje tematskih poti in za sodelovanje pri 
izdaji planinskih vodnikov. 

BORIS LAZAR PD PT LJUBLJANA 

Za dolgoletno delo v PD Pošte in Telekoma Ljubljana,  za delo na področju vodništva in 
planinskega gospodarstva - vzdrževanje Poštarskega doma na Vršiču. 

 

 
SKLEP 4/16-11-2023: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2023 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Svečana podelitev bo 2. decembra 2023 na Ljubnem ob Savinji. 
 
RAZPRAVA:  
MANJA RAJH je dodala, da je dobro, da je toliko kandidatov za priznanja, da jih je potrebno koga 
odsloviti ali odložiti. Zanimalo jo je, ali naslednje leto ponovno pošljejo vlogo za Silvestra Črepinška, 
ali letošnja ostane v sistemu. Tone Jesenko je odgovoril, da mora društvo naslednje leto ponovno 
poslati vlogo na PZS. 

 

 
Ad.4. Članarina PZS 2024 
 
TONE JESENKO (vodja odbora za članstvo) je povedal, da je število članstva v letu 2023  spodbudno, 
saj beležimo rast. Glede na manjšo inflacijo, kot smo jo bili priča v letu prej, predlagamo enako višino 
članarine v naslednjem letu. Z vidika nadaljnjega posodabljanja sistema članarine in nadgradnje 
digitalnih možnosti, predlagamo postopno uvedbo elektronske članske izkaznice. Članska izkaznica je 
prepoznavni znak članstva in hkrati ključno orodje za uveljavljanje raznih članskih popustov. V 
zadnjem obdobju se povečuje število članarin, sklenjenih preko spleta. Prav tako pa se veča delež 
članstva, ki aktivno uporabljajo različna nova digitalna orodja v vsakdanjem življenju. Predlagamo 
uvedbo elektronske članske izkaznice, ki jo člani prejmejo na e-mail oz. na telefon in s katerim 
izkažejo aktivno članstvo pri ponudnikih ugodnosti. Izkaznica mora vsebovati ustrezne varnostne 
elemente, ki preprečujejo potencialne zlorabe. Se pa elektronska izkaznica uvede vzporedno, torej 
klasična izkaznica se s tem ne ukinja in član prejme v vsakem primeru poleg digitalne tudi klasično. O 
potencialni možnosti izbire člana, da izbere ali klasično ali elektronsko izkaznico se naj odloči po 
nekajletnem prehodnem obdobju. 
 
Predlog predvideva, da se v Pravilniku o članstvu posameznikov navede, da se e-izkaznice uvedejo v 
letu 2025. V naslednjem letu pa se izvede potrebne informacijske rešitve. 
 
Jože Rovan je k poročilu Jesenka dodal, da je dobro, da se število članov povečuje, da imamo še 
veliko prostora za nove člane, sploh če držijo številke, da v gore hodi od 350 do 400 tisoč oseb. V 
ekonomskem smislu žal članarina ne prinese toliko ugodnosti, ponujamo cenejše prenočevanje, ki ga 
Slovenci relativno malo koristimo, visokogorje je zasedeno z rezervacijam tujcev, v trgovinah dodatni 
popust ni ravno veliko. V času kovida je članstvo padlo za 16%, to vendarle ni veliko, kar pomeni da 
imamo zvesto članstvo. Članarino ne spreminjamo, glede na draginjo pa pomeni, da bodo društva in 
zveza dobili manj, a glede na to, da smo podražali lansko leto, ni dobro, da bi še letos.  
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SKLEP 5/16-11-2023: Upravni odbor na podlagi 32. člena Statuta PZS sprejema spremenjen in 
dopolnjen Pravilnik o članstvu posameznikov. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
RAZPRAVA: JURČKA NOWAKKA je zanimalo, kako je s spremembo IN članarine. Želel je imeti razlog, 
zakaj se ne spremeni dikcija, da dobi IN članarino osebe, ki jim je delno ali v  celoti odvzeta opravilna 
sposobnost.  
 
Jože Rovan mu je odgovoril, da je preteklo leto že dobil jasno obrazložitev. Damjan Omerzu je 
sporočil, da so se veliko pogovarjali o tem, kako definirati status. Bilo je že nekaj korekcij, lansko leto 
je bil korak v pravo smer, da se uvede popust za invalide na podlagi Evropske kartice ugodnosti za 
invalide, ki se izdaja na UE in pokriva širok spekter.  Mogoče rešitev ni bila idealna, vprašanje pa 
ostaja kaj narediti s staro IN članarino, ki je po višini enaka otroški. Nismo je želeli ukinjati. Spet 
odpiramo stara vprašanja.  
 
SKLEP 6/16-11-2023: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2024, z vključenim 
dodatkom iz 13. člena Pravilnika o članstvu posameznikov, v višini 
 
A 68,00 €, A/d 61,80 €, 
B 32,00 €, B/d 25,80 €, 
B1 24,00 €, 
S+Š 21,00 €, S+Š/d 17,00 €, 
P+O 9,00 €, P+O/d 7,20 €, 
IN 9,00 €, IN/d 7,20 € in 
B člani društev v tujini 18,05 €. 
 
Višina članarine za individualne člane z veljavno evropsko izkaznico invalidov (oznaka /i) znaša 
enako, kot znaša višina družinske članarine. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
Ad. 5. Pravilnik o priznavanju kompetenc 
 
Zakon o športu predvideva možnost, da se predhodne kompetence udeležencev usposabljanj 
priznajo in jih ni potrebno opravljati ponovno. V okviru usposabljanj PZS obstaja še dodaten vidik, da 
se nekatere vsebine ponavljajo tudi v okviru usposabljanj po posameznik področjih. Z namenom 
implementacije določbe zakona, je Odbor za usposabljanje in preventivo PZS (UP) sprejel Pravilnik za 
priznavanje formalno in neformalno pridobljenih kompetenc za strokovno delo v športu na področju 
usposabljanj v športnih panogah planinstvo. Pravilnik postavlja okvir, v okviru katerega bodo 
posamezne komisije za svoja usposabljanja pripravile vsebinske podlage za izvedbo konkretnih 
postopkov priznavanja kompetenc. MATEJ PLANKO je predstavil pravilnik.  
 
Planko je po predstavitvi dodal, da po sprejetju pravilnika čaka komisije, ki so skrbniki teh 
usposabljan, da bodo pripravile konkretne obrazce, odbor, da bo imenoval posebno komisijo in bo 
koordiniral pripravo dogovorov s sosednjimi organizacijami. Nato bodo lahko obravnavali prispele 
vloge. Trenutno je v čakalni vrsti 10 diplomantov Fakultete za šport. 
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Ob pripravi pravilnika je UP ugotovil, da morajo komisije narediti evalvacijo usposabljanj in pozival 
komisije, da pohitijo, saj je za pridobitev javnih sredstev eden od pogojev veljavni program 
usposabljan. 
Planko je še dodal, je potrebno narediti več na poenotenju obveznih vsebin znotraj različnih 
programov usposabljanj v okviru PZS.  
 
RAZPRAVA: 
 
RUDOLF ERVIN SKOBE je bil skeptičen, kako bo to dejansko delovalo v praksi. Planko mu je odgovoril, 
da je pravilnik zgolj pravni okvir, na podlagi katerega bodo komisije naredile vsebine, ki morajo biti 
narejene tako, da se kompetence priznajo. Komisije morajo vsebinsko obdelati programe 
usposabljanj. Martin Šolar je dodal, da Vodniška komisija PZS na tem že dela.  
 
JURČEK NOWAKK je izpostavil problem ljudi, ki so v čakalnicah, da pridobijo primerne kompetence.  
Planko se strinjal, da je potrebno pospešiti.  
 
SKLEP 7/16-11-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje k Pravilniku za priznavanje formalno in 
neformalno pridobljenih kompetenc za strokovno delo v športu na področju usposabljanj v 
športnih panogah planinstvo, ki ga je odbor za usposabljanje in preventivo sprejel na svoji seji 25. 
10. 2023.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
Ad. 6. Članski popusti v kočah in soglasje načelniku in nadomestnim članom IO GK 

26. 10. 2023 je potekal Zbor gospodarjev. Izvoljeni so bili nadomestni člani IO Gospodarske komisije, 
vključno z načelnikom. Prejšnji načelnik Mirko Jeršič (PD Srednja vas) je namreč odstopil. Izvoljen je 
bil Ivan Resnik (PD Kamnik).  
 
RAZPRAVA: 
 
Ivan Resnik je predstavil program Gospodarske komisije. Poudaril je, da bodo poskušali prisluhniti 
problemom, ki jih bo komisija dobila. Eden od problemov so popusti v kočah za leto 2024. Komisija je 
pripravila predloge za popuste. Prav tako Zbor gospodarjev, na predlog Gospodarske komisije PZS, 
predlaga spremembo članskih popustov v planinski kočah (dodatno gradivo). 
 
JOŽE ROVAN je dodal, da so storitve v slovenskih kočah cenejše kot v Avstriji in dražje kot v Italiji.  
Želja PZS je, da bi z novimi popusti prišli naproti mladim. 
 
DAMJAN DEBEVEC: Težave bodo pri včlanjevanju, saj je bila najboljša ugodnost ravno pri popustih v 
kočah. Zakaj bi torej sploh bil član PZS, če so tako slabi popusti. Razume tudi probleme najemnikov, ki 
morajo preživeti.  
 
BOJAN ROTOVNIK: Ali so koče zaradi planincev ali so planinci zaradi koč? K sreči je UO sestavljen iz 
ljudi različnih pogledov. Razume višje cene v družinskih sobah, ne razume zakaj je potrebno 
zmanjševati popuste pri skupnih ležiščih.  Temeljni problem sta mladi in družine. Kot organizacija seje 
potrebno zavedati, da če mladih ne bomo navadili spati na planinskih kočah, bomo izgubili 
pomemben del bodočega članstva. Dobro bi bilo, da društva in gospodarji pogledajo celostni vidik. 
Država je dala 5 milijonov evrov za obnovo koč, torej je bil denar dan z namenom.  
Res da zveza finančno ne podpira koč, a imajo koče številne druge ugodnosti, kot to,  da društva do 
koč pripeljejo številne planince na organiziranih izletih.  
Pri primerjavi z Avstrijo je treba vedeti, da imajo tam različne popuste. Pri skupnih ležiščih ni veliko 
razlike, a standard v Avstriji je precej višji. Imajo tudi popuste na otroke, popuste na vodnike.  
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Moti ga pojem družinska soba, saj je to daleč od družinskosti, saj so cene previsoke. Naj bo 
poimenovanje drugačno.  
Dal je predlog, da se nikomur ne mudi s potrjevanje cen. Odločanje se naj prestavi na januarsko sejo 
in se Gospodarsko komisijo zadolži, da se na predlagani sistem doda popust za mlade.  
Včasih so imeli markacisti na akciji brezplačno spanje, sedaj je potrebno preveriti, kako je trenutno 
sedaj? Plača polno ceno?  
Od oskrbnikov je potrebno dosledno zahtevati, da izvajajo nadzor nad popusti. Kajti prepogosto se 
zgodi, da nudijo popust brez članske izkaznice. Ne zdi se mu sprejemljivo, da imajo popusti tudi tisti, 
ki ničesar niso dali v proračun zveze. 
 
VALENTIN REZAR: Zbor gospodarjev je bil v jesenskem času, da se cene pravočasno pripravili in jih 
lahko UO potrdi ter bo z novim letom že vse narejeno.  
Družinska soba pomeni, da je to nadstandardna soba, kar pomeni, da ima dodatno kopalnico. 
Potrebno je narediti pravilnik in v njem zapisati, kaj je družinska soba in kaj je nadstandardna soba. A 
te sobe ne moremo primerjati s sobo v hotelu, kjer je vse v dosegu. Tisti, ki menijo, da so te cene 
previsoke, prosi, da postavijo se v čevlje tistih društev, ki se ukvarjajo z oskrbovanjem koč. Društvu 
pride prav vsak evro.  
 
NIKO BERTONCELJ:  Verjamem, da oskrbniku koče pride vsak evro prav, a tudi planincem. V Dolomitih 
so pogoste koče, ki so zasebne, lahko cenejše, kot tiste, ki so znotraj zveze. Očitno znajo eni drugače 
gospodariti. 
 
MARTIN ŠOLAR: Naslednje leto je prepozno, ceno koč je potrebno določiti sedaj. Določene koče so 
odprte ves čas, zato ni resno, da prelagamo odločanje. Boljše se je odločiti za kakšno stvar, ki ima 
pomanjkljivost in iti naprej. Vedno se je potrebno vprašati, za koga in zakaj delamo, na kateri strani 
šanka smo. Upravljanje koč ima svojo ceno. Predstavitev odločanja je zgrešena in neresna. V Alpah so 
cene že postavljene, v začetku januarja je že vse rezervirano. 
 
MILENA BREŠAN: Na spleti pzs.si je napisano, da ima družinska soba do 4 ležišča s sanitarijami, 
umivalnikom in tušem (z omejeno porabo vode). Prav tako je zapisano, da so do brezplačnega 
prenočevanja upravičeni gorski reševalci in markacisti na akciji. Planinskim društvom priporočamo, 
da brezplačno prenočevanje na skupnih ležiščih omogočijo tudi registriranim vodnikom PZS in 
mentorjem planinskih skupin, ki vodijo organizirane planinske skupine z vsaj 8 udeleženci. Pri 
prenočevanju dveh odraslih oseb imajo otroci do 7. leta starosti prenočevanje brezplačno.  
 
JOŽE ROVAN: Avstrijski in italijanski sistem sta ne koncu koncev podobna, mogoče imajo Italijani 
malce večji popust za mladino.  Obstaja problem, da določena društva dovolijo, da se rezervira 
celotna koča. Potrebno je imeti še nekaj prostora za tiste, ki pridejo nenapovedano, saj morajo 
planinske koče nuditi zatočišča pred različnimi nepredvidljivimi situacijami.  
 
VALENTIN REZAR: Glede zasedenosti, ko smo sprejeli švicarski sistem rezervacij, smo obvezno dodali, 
da mora biti 20% prostih za tiste, ki slučajno pridejo v kočo. Koliko to društva to upoštevajo, pa je 
druga zadeva. Potrebni so mehanizmi, da jih lahko kaznujemo, če tega ne upoštevajo. Problem so 
koče v najemu, ker tam ni točno določeno, koliko imajo še društva vpliva na delovanje najemnika. 
Mogoče je potrebno jasno definirati, koliko žetonov je dovoljenih za uporabo tušev.   
 
JOŽE ROVAN: Glede pojma družinska soba imamo po ponovnem pregledu jasno definirano, kot tudi 
glede spanja markacistov in vodnikov. Dodajam, da morajo biti skupna ležišča oštevilčena. Kdaj torej 
uvesti? Če se zavežemo, da bomo naslednje leto uredili popuste za mladine, bo še dobro. Vedeti 
moramo, da organizacija, ki ne dela dobro z mladimi, bo umrla. To vidimo na že kakšnih planinskih 
društvih. 
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BOJAN ROTOVNIK: PZS ima 177 planinskih koč in bivakov, 20 koč je v rezervacijskem sistemu. Ne 
vidim veliko problema, če zdaj ne potrdimo novih cen.  
 
MARIJA KUHAR: Če greste v tujino, bomo plačali isto ceno za prenočevanje a bo skupni strošek 
bistveno večji. Pijača in hrana sta dražja, izbor hrane je precej boljši. Po italijanskih kočah skoraj 
nemogoče dobiti prenočevanja, saj ne dajo brez polpenziona. Stroški koč so izjemno visoki. Ni vse 
črno belo, koče so pod močnim inšpekcijskim nadzorom.  
 
SKLEP 8/16-11-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje k novemu načelniku Gospodarske komisije 
PZS Ivanu Resniku (PD Kamnik) ter članoma IO GK Cvetku Dominku (PD Nova Gorica) in Marjanu 
Kozmusu (PD Laško) za obdobje do konca mandata. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
SKLEP 9/16-11-2023: Upravni odbor daje soglasje k sklepu Zbora gospodarjev, ki je sprejel 
spremembo članskih popustov za prenočevanje, in sicer 
 

➢ enotno za I. in II. kategorijo: družinske sobe 20%, sobe do 6 ležišč 30 %, skupna ležišča 40 
%. 
 

➢ v kočah III. kategorije velja enotni popust 40 %. 
 

 
 
Sklep je bil sprejet, dva glasova sta bila proti. Jože Rovan je dodal, da se drugo leto stvar uredi tako, 
da se vključi tudi mlade.  

Ad.7. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2023 

 
Skupščina PZS 2023 je sprejela okvirni finančni načrt PZS za leto 2024 in pooblastila Upravni odbor 
PZS, da sprejme podrobni finančni načrt za leto 2024 in da ga spremlja in ter ga po potrebi z 
rebalansom uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. Na podlagi izhodišč bo strokovna služba PZS do 
januarske seje UO PZS pripravila predlog Podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2024. (priloga na 
sejo) 
 
SKLEP 10/16-11-2023: Upravni odbor PZS na podlagi sklepa Skupščine PZS 2023 potrjuje izhodišča 
za podrobni finančni načrt 2024. 
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Sklep je bi soglasno sprejet. 
. 
Ad.8. Informacija o izvajanju pogodbe z MGTŠ o sofinanciranju planinski poti 
 
Damjan Omerzu je predstavil informacije o do sedaj uveljavljanih stroških v okviru pogodbe o 
sofinanciranju vzdrževanja planinskih poti in usposabljanj za markaciste med PZS in MGTŠ. Do seje 
UO je skrbniške pogodbe podpisalo 165 PD, v roku je oddalo zahtevke 103 PD. Znesek zahtevkov (PZS 
in PD) je 241.491,82 evrov, od tega so PD uveljavljala 145.908,07 evrov.  
 
Ob tem je še enkrat osvežil spomin, da je bilo ob podpisu pogodbe z MGTŠ zagotovljenih v  letu 2024 
in 2025 400 tisoč evrov. Od tega 45 tisoč za usposabljanje in izpopolnjevanje ter do 355 za 
vzdrževanje planinskih poti. Od tega je 276 tisoč rezerviranih za skrbnike planinskih poti, ostalo je 
namenjeno za tehnične akcije. Rok za oddajo zahtevkov je 1. december 2023.  Navodila so bila 
poslana društvom in so objavljena na društvenem portalu. 
 
Omerzu je apeliral na člane in društva, da se sredstva porabijo in jo koristno uporabijo za opremo in 
poti. Sredstva, ki bodo neizrabljena in gredo nazaj v proračun in zmanjšajo pogajalska izhodišča.  
 
RAZPRAVA: 
 
JOŽE ROVAN: Zaradi poplav tehnična ekipe ni mogla delati, potruditi se je treba, da bodo sredstva 
počrpana, saj je to slab signal za naprej. Veliko truda je bilo vloženega in škoda bi bila, če ne bi 
uspelo.  
 
Damjan Omerzu je obvestil, da je na društvenem portalu tabela, koliko je za društva še ostalo 
denarja.  
 
 
Ad. 9. Vloge društev za članstvo v PZS 
 
Statut PZS določa način in pogoje za včlanjevanje novih društev. Zainteresirano društvo izrazi namero 
o včlanitvi, do katere se opredeli MDO oz. pristojna komisija PZS, če gre za društvo, ko deluje na 
ožjem področju. Društva Plezalni klub Frikšn, s sedežem v Novem mestu, Športno društvo 
Šentlovrenc, s sedežem v Šentlovrencu, Velika Loka ter Športno društvo SCT, s sedežem na Verdu, 
Vrhnika, so v letu 2023 podala namero za včlanitev. 
 
Vsa tri društva delujejo na področju športnega plezanja. Mnenje je podala KŠP PZS. 
 
SKLEP 11/16-11-2023: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije 
za športno plezanje za Plezani klub Frikšn, Novo mesto, matična št. 2706920000. Društvo lahko 
poda vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
 
SKLEP 12/16-11-2023 : Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije 
za športno plezanje za Športno društvo Šentlovrenc, Šentlovrenc, matična št. 5251869000. Društvo 
lahko poda vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
 
SKLEP 13/16-11-2023: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije 
za športno plezanje za Športno društvo SCT, Verd, matična št. 4058615000. Društvo lahko poda 
vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
 
Sklepi so bili sprejeti, eden je bil proti.  
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Damjan Omerzu je še dodal mnenje načelnika Komisije za športno plezanje Aleša Pirca, da je komisija 
dodala pozitivno mnenje. Komisija ugotavlja, da je treba urediti ustreznosti pogojev in zahteve po 
vzdrževanju minimalnega članstva ter se to doda v statut PZS.  
 
Ad. 10. Dan slovenskih planincev 
 
Dan slovenskih planincev, tradicionalna prireditev PZS, osrednji dogodek pred poletno sezono, 
katerega namen je promocija planinstva, druženje in predstavitev organiziranega planinstva v širši 
javnosti. Prireditev je skozi zgodovino prilagajala koncept in vsebinske poudarke. Trenutni koncept je  
sestavljen v grobem iz dopoldanskega aktivnega dela (organizirani pohodi, turnokolesarske ture) in 
popoldanskega dela (slovesna otvoritev, zabavni del in druženje). V letu 2022 je prireditev po številu 
obiskovalcev ponovno dosegla predkoronske številke. 
 
Predsedstvo PZS predlaga začetek razmisleka, kakšno osrednjo prireditev si želimo v bodoče, katerim 
vsebinam želimo dati poudarek, kakšno množičnost si želimo in katere so ciljne skupine, ki jih 
naslavljamo … Predlagamo tudi razpravo po MDO-jih glede pogledov na Dan slovenskih planincev v 
bodoče. 
Tematika je predvidena tudi na jesenskih posvetih, izvedena bo tudi krajša anketa med društvi. Na 
podlagi povratnih informacij s posvetov in MDO-jev ter UO PZS se bo oblikoval osvežen koncept 
dogodka. 
 
JOŽE PRAH (MDO Zasavja) je dodal, da potrebujemo množično manifestacijo in da je potreben 
celosten načrt dogajanja. Nikakor niso proti ukinjanju tega dogodka.  
 
Ad. 11. Spremembe v Katastru planinskih poti 
 
Načelnik Komisije za planinske poti Uroš Zagoričnik je predstavil predloge društev za opustitev 
planinskih poti, kot tudi za odprtje nove poti. 
 
Najprej je predstavil problematiko odsekov planinske poti Mala Savica–Slap Savica in Komarča-Velika 
Savica, za kateri skrbi PD Ljubljana Matica. Poti sta po mnenju markacistov nevarni in ju je težko 
urediti. Zaradi varnostnih ukrepov so poti ukine.  
 
Razprava:  
 
DAMJAN DEBEVEC: Težko mu je ukinjati poti, ki so stare sto let. Njegov predlog je, da PD Borovnica 
pot za eno leto  dobi v skrbniško in  jo poskuša urediti. Če društvu tega ne uspe, potem se pot ukine. 
Dejstvo je, da če v TNP planinske poti enkrat zbrišemo, ni poti nazaj.  
 
NIKO BERTONCELJ: Predlagam, da PD Borovnica odsek prevzame za eno leto. To ni edina pot v 
Sloveniji, ki je nevarna. Naj imata poti še zadnjo možnost, da se ohranita.   
 
BOJAN ROTOVNIK: Naj PD Borovnica do novega leta pridobi dovoljenje PD Ljubljana Matica o 
prenosu pravic na PD Borovnica in potem na januarski seji govorimo o novem sklepu.  
 
 
SKLEP 14/16-11-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Vintgar plezalna stena–Iški 
vintgar dom (ID3092). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot 
opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Krim upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in 
navodila KPP. 



 
 

8. seja UO PZS    16.10.2023  Stran 12 od 13 
 

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
SKLEP 15/16-11-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Zreče odpre in je skrbnik odsekov 
planinske poti Loška Gora–Lušpek J–Grad Lušpek–Lušpek J. Nove odseke planinske poti se vnese v 
evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Zreče 
upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster 
gospodarske javne infrastrukture. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad. 12. Informacija o delovanju komisij PZS 
 
Robert Pritržnik, načelnik Komisije za gorske športe, je podal krajše poročile glede aktivnosti 
slovenske turnosmučarske reprezentance in projekta ZOI Milano Cortina 2026 ter kriterijev za 
udeležbo.  
 
Predstavil je priprave reprezentance v letošnji sezoni. Omenil je, da je precej mednarodnih tekem, a 
glavni cilj sezone je evropsko prvenstvo, ki se prične 8. januarja 2024. Cilj slovenske reprezentance je, 
da se v letu 2026 uvrsti na olimpijske igre,  36 športnikov sveta se bo v Cortino.  Največja verjetnost, 
da dobi Slovenija kvoto v mešanih dvojicah v štafetah.  
 
V tej sezoni bo tudi 5 tekem državnega prvenstva, tudi z namenom, da pridobi večje število članov.  
 
Damjan Omerzu je dodal, da je tekmovalno turno smučanje komercialno zelo omejen šport, nekaj 
sredstev je zveza dobila, 5 tisoč evrov, drugo leto kaj bistveno več ni realno pričakovati. Priložnosti 
so, a če si želimo, da se leta 2026 pohvalimo, da imamo kot edina zveza v Sloveniji predstavnike na 
zimskih in poletnih OI, je sedaj potrebno dejavnost ustrezno podpreti. O tem se bo potrebno odločati 
na naslednji seji UO, kako bomo finančno podprli šport.  
 
Ad. 13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
 
Brez razprave pod točko 13. 

 
Ad. 14. Razno 
 
JURČEK NOWAKK: Sodelovanje slovenske reprezentance v športnem plezanju in paraplezalcev je v 
slabem stanju. Paraplezalci bi radi plezali, nekateri si sami plačujejo trenerje. Velik problem je 
državno prvenstvo, status športnika morajo pridobiti na prvenstvu. Podal je predlog, da se čimprej 
nekaj pripravi in se vzpostavi sodelovanje. 
JOŽE ROVAN: Obljubil je, da se bo do prihodnje seje UO sestala Komisija za športno plezanje in 
predsedstvo ter naredijo dogovor.  
 
DAMJAN DEBEVEC: Objava javnega seznama vseh planinskih vodnikov, to bi bilo društvom v pomoč, 
da bi imeli pregled na dogajanjem in bi vodnike pravočasno zavarovali.  Kako vodnika zdržati, da ne 
pobegne?  
DAMJAN OMERZU:  Predstavil pobudo Vodniške komisije.  
 
JOŽE PRAH: V prihodnjih letih bo Slovenija med 10 najbolj zaželenimi državami, ki prihajajo v naravni 
prostor.  Želja vseh je, da se ljudi iz Alp potegne na druge destinacije.  
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MDO nima nikjer možnosti, da se poteguje za sredstva za vzdrževanje planinskih poti. MDO Zasavja 
skrbi za Zasavsko planinsko pot, ki jo financira iz svojih sredstev. Predlaga, da tudi MDO kandidira za 
ta sredstva. MDO ima vizijo, kako sodelovati z javnim potniškim prometom in planince pripeljati do 
izhodišč v gore.  
 
MATEJ PLANKO: Odbor za usposabljanje in preventivo je pred glavno sezono organiziral ZOOM 
delavnico o varnem izvajanju planinskih dejavnosti. Bila je dobro obiskana in nastala je ideja, da bi ob 
sejmu Alpe Adria naredili celodnevne delavnice v živo o ozaveščanju varnega obiskovanja gora.  
 
JOŽE ROVAN: Vesel, da je nova koča na Nanosu fantastična, vesel, da je ekipa prostovoljcev društva 
na dan njegovega prihoda delala v koči. S prostovoljstvom premikamo gore.  
 
Seja je bila končana ob 20.30 uri.  

 
Naslednja  seje UO PZS bo 25. januarja 2024. 

 

 
Zapisala: 
Barbara Gradič Oset, 
poslovna sekretarka PZS 
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